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                                                           J e g y z ő k ö n y v 

                         

                     Készült Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő testületének 

                                               2025.február 25-én tartott üléséről. 

 

Jelen vannak: Nagy Andrásné                     polgármester 

                       Gazsó Attila                          alpolgármester 

                       Borsi Mária 

                       Halupka Miklós 

                       Nagy András 

                       Nagy Bence 

                       Ordasi Gábor                        képviselők            

                       Háfra László                         jegyző                

                       Lángné Deák Katalin           Szociális bizottsági tag 

                       Füzy András                         Pénzügyi és Ügyrendi bizottsági tag 

                      Omelkáné Csernai Andrea    óvodaigazgató 

                      Hermán Attila                        iskolaigazgató  

                      Lakosság részéről 3 fő   

 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti a megjelenteket és a tanácskozási joggal meghívott 

intézmények igazgatóit. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes a 6 fő 

képviselő közül 6 fő jelen van, így a Képviselő-testület jelenlévő tagjainak száma 7 fő.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Borsi Mária képviselőt és Gazsó Attila alpolgármestert javasolja, 

melyet a Képviselő-testület egyhangúan elfogadott.  

 

Ezt követően javaslatot tesz a napirendi pontokra.  

 

A napirendet a Képviselő-testület az alábbiak szerint egyhangúan megszavazta. 

 

N a p i r e n d:    1.) Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                 Előadó: Polgármester 

                             

                           2.) Önkormányzat 2025.évi költségvetésének megállapítása 

                                 Előadó: Polgármester                            

 

                           3.) A köztemetőről és a temetkezés rendjéről szóló önkormányzati rendelet  

                                  módosítása 

                                  Előadó: Polgármester 

 

                          4.) Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának  

                                felülvizsgálata 

                                Előadó: Polgármester 
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                            5.) Mezőgazdasági területek haszonbérletéért fizetendő bérleti díj       

                                  megállapítása 

                                  Előadó: Polgármester 

                      

                             6.) 0125/34 hrsz-ú mezőgazdasági terület haszonbérletére érkezett kérelem 

                                  Előadó: Polgármester 

 

                             7.) Táborfalvai ingatlannal kapcsolatban érkezett ajánlat megvitatása 

                                  Előadó: Polgármester 

 

                              8.) Pályázat kiírása helyi civilszervezetek támogatására 

                      Előadó: Polgármester 

  

                              9.) Igazgatási szünet elrendelése 

                     Előadó: Polgármester 

 

                10.) Polgármester szabadság- ütemezésének jóváhagyása 

                       Előadó: Jegyző 

 

                              11.) 2025-2029. év stratégiai ellenőrzési terv jóváhagyása 

                        Előadó: Polgármester         

 

                             12.) E g y e b e k 

 

Polgármester Asszony elmondja, hogy iskolaigazgató úr jelezte, hogy a napirendi pontok 

tárgyalása előtt szeretne pár szót szólni a képviselő-testülethez. 

 

Hermán Attila iskolaigazgató: Ismét elmúlt egy év, szeretné megköszönni a képviselő-

testületnek és Polgármester Asszonynak, hogy az idei évben is megvalósulhatott a Gála. 

Köszöni a támogatást, reméli a következő években is megtudják valósítani ezt a színvonalas 

rendezvényt. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszöni szépen. A szervezésben Nagy Bence képviselő is részt 

vett. Óvoda, iskola szintén köszönetet érdemel, illetve a szülők, hogy létre jöhet ez a 

nagyszerű összefogás. 

 

Majd ezt követően a napirendi pontokat tárgyalja a képviselő-testület. 

 

 

I.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                      (Beszámoló jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 
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Nagy Andrásné polgármester: Kéri a képviselőket, akinek kérdése van a beszámolóval 

kapcsolatban az tegye meg. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a két ülés között tett fontosabb 

intézkedésekről szóló beszámoló elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

2/2025.(II.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között tett 

fontosabb intézkedésekről szóló polgármesteri beszámolót elfogadja.  

 

 

II.Napirendi pont tárgya: Önkormányzat 2025.évi költségvetésének megállapítása 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tegnap a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság, illetve a Szociális 

Bizottság tárgyalta a napirendi pontot. 

 

Mindkét bizottság egyhangúlag javasolja a képviselő-testületnek az önkormányzat 2025.évi 

költségvetésének elfogadását. 

A bizottsági ülésen nem volt részletes tájékoztatás a költségvetéssel kapcsolatban, ezért úgy 

gondolja, hogy mivel 4 új választott képviselő van és előszőr vesz részt költségvetés 

tárgyalásán, ezért részletesen bemutatja azt. 

Tájékoztatást ad az intézmények működéséről, gazdálkodásáról. A pedagógusok különleges 

béremelését az állam finanszírozza. A közművelődési feladatok ellátására soha nem elég az 

állami finanszírozás azt mindig meg kell, hogy duplázza az önkormányzat. Majd ismerteti a 

munkakörök módosítását. A szociális és gyermekvédelmi feladatok ellátását az állam 

finanszírozza, amennyiben plusz juttatást kívánnak biztosítani azt már önkormányzatnak kell 

biztosítania. Minden szociális ellátás ingyenes, a jelzőrendszeres és a házi szociális gondozás 

is, egyedül a szociális étkezésért kell fizetni. A szociális keret az mindig az adóerőképesség 

alapján kerül megállapításra, de minden évben önkormányzatnak kell kiegészíteni azt. Az idei 

évben 8-9 millió forint kiegészítést terveztek. 

Majd ezt követően a saját bevételekről iparűzési és telekadó bevételekről ad tájékoztatást. 

Iparűzési adó bevételt a tavalyi évhez hasonlóan tervezték, ugyanis amennyivel több lesz, 

amit csak évvégén fognak látni, azt idén az állam bevonja és a versenyképes járások keretében 

kerül majd szétosztásra. Azt még nem tudni milyen formában fog működni. 

Az önkormányzat kiadásainál látható, hogy vannak kötelező, illetve önként vállalt feladatok, 

melyeket részletesen ismertet Az idei gazdálkodást minimum 30%-al kevesebből kell 

megoldaniuk. 

A személyi juttatásoknál szintén látható, hogy kevesebbet tudnak biztosítani a dolgozóknak az 

előző évekhez képest. 

 

Kéri a képviselőket, hogy amennyiben kérdésük van tegyék fel. 
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Halupka Miklós képviselő: A tegnapi bizottsági ülésen is elmondta, hogy a Német dűlő 

állapota kritikán aluli, valamit mindenképpen kellene vele csinálni, legalább egy részével. 

Az utakon iszonyatos nagy sebességgel mennek az autósok többek között a Tarcsay-Kossuth-

Rákóczi út felújított szakaszán. Erre is kellene megoldást keresni, veszélyes az Iskola utcáról 

kikanyarodni a Kossuth utcára, illetve a Kossuth -Kőrösi utca kereszteződésében is sok volt 

az elmúlt időszakban a baleset. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A tegnapi bizottsági ülésen is már elmondta, hogy a 

közlekedésfelügyelettől voltak január elején kijelölni a sebesség pontokat. Nem eszköz 

kihelyezés, hanem alkalmanként sebesség mérés lesz. 

A Német dűlő még mindig pályázati fenntartási időszak alatt van. Úgy gondolja, hogy mart 

aszfaltot szórni homokgödörbe nincs értelme, nincs alapja az útnak. Nem megoldás, hogy 

csak valamennyi szakaszát újítsák fel. Az út sajnos nem az előírásoknak megfelelően lett 

elkészítve. Nem ígér semmit, ha letelik a fenntartási idő 10 év, utána el kell gondolkodniuk, 

hogy mit tudnak kezdeni vele. Pályázatot nem nyújthatnak be rá amíg pályázati fenntartási 

időszak alatt van az út. Köszöni a jelzést, tisztába van az állapotával, véleménye szerint a 

megoldás az lenne, ha új utat építenének, de ez egyelőre nem megvalósítható. 

 

Háfra László jegyző: Tájékoztatást adott az út felújításának akkori pályázati feltételeiről. 

Szakértői vélemény szerint nem volt megfelelő az út alap, illetve nem kapta meg azt az utolsó 

fedőréteget, ami az egészet összetartotta volna. A teljes felújítása 200 milliós nagyság rendű 

lenne. 

 

Nagy Bence képviselő: Az Arany János utat is kátyúzni kellene. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Keresnek megoldást arra is. Pályázati lehetőségek még nem 

ismertek a Magyar Falu Programon belül. 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

2025. évi költségvetési rendelet elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta az 1/2025. (II.26.) sz. önkormányzati rendeletét 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről. 

 

 

 

 

III.Napirendi pont tárgya A köztemetőről és a temetkezés rendjéről szóló önkormányzati     

                                          rendelet módosítása 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tegnap a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság szintén tárgyalta a 

napirendi pontot és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra. 
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Annyival egészítené ki, hogy két temetőgondnok lesz, egy fő, aki az on-line adminisztrációs 

felületet kezeli, illetve egy fő aki a temetéssel kapcsolatos feladatokat látja el napi 4 órában. 

Kedden és pénteken 08.00-12.00 óra között lesz ügyfélfogadás a TÜF irodában.  A 

temetőgondnok telefonszámát közzé teszik, illetve az önkormányzat központi számán 

kaphatnak felvilágosítást az ügyfelek. 

A temető nagykapu állandóan nyitva van, ezáltal egyre több sírrongálás történik, mert 

autókkal beállnak a sírokközé a hozzátartozók és sok esetben neki tolatnak a síroknak. 

Ellenőrizetlenül járnak be a sírkövesek, követhetetlen a munkájuk. Továbbá a kamerát 

visszanézve szembesültek azzal, hogy autókból háztartási hulladékot dobálnak a 

szeméttárolókba. Amennyiben zárva lesz a nagykapu mindezt kiküszöbölhetik, a sírköves 

csak a temetőgondnok engedélyével tud bejutni. A lakosság részére ez nehezen viselhető lesz, 

de a környező településeken sincs lehetőség arra, hogy autóval bemenjen bárki a sírhelyhez. 

Jelenleg 4 temetkezési vállalkozó végez temetéseket, mindenkit tájékoztatni fognak az 

üzemeltetés módosításáról. 

 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

köztemetőről és a temetkezés rendjéről szóló önkormányzati rendelet módosításának 

elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 2/2025. (II.26.) sz. önkormányzati rendeletét a 

köztemetőről és a temetkezés rendjéről szóló 12/2022.(XI.30.) önkormányzati rendelet 

módosításáról. 

 

 

 

IV.Napirendi pont tárgya Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának  

                                          felülvizsgálata 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: A Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési 

Szabályzatának felülvizsgálatát, újra szabályozását több tényező fennállása, mint jogszabályi, 

szervezeti, személyi változások indokolják. 

Majd ezt követően tájékoztatást ad a Polgármesteri Hivatalnál és az intézményeknél való 

személyi változásokról. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának elfogadását. 

 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 
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3/2025.(II.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Táborfalvai 

Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát az előterjesztésben foglalt 

tartalommal jóváhagyja. A szabályzat hatálybalépésének időpontja: 2025. március 01.  

Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy amennyiben szükséges a változásokat a 

polgármesteri hivatal további belső szabályzataiban a szervezeti és működési 

szabályzatban foglaltaknak megfelelő tartalommal vezesse át.  

Felelős: jegyző 

Határidő: azonnal  

 

 

 

V.Napirendi pont tárgya: Mezőgazdasági területek haszonbérletéért fizetendő bérleti díj       

                                           megállapítása                                

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Szintén tárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság a napirendi 

pontot, az ülésen minden képviselő jelen volt. A bizottság tagjai javasolják az ülésen 

elhangzottak alapján a napirendi pontot a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Kérdezi a képviselőket van-e kérdés, javaslat a tegnapi bizottsági döntéssel kapcsolatban. 

   

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

4/2025.(II.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 

önkormányzati tulajdonú külterületi szántók esetében a haszonbérleti díj mértékét 

80.000 Ft/ha/év összegben állapítja meg, mely összeget az ezt követő időszakban 

megkötendő haszonbérleti szerződések esetében kell használni 

Határidő: 2025. március 01. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

VI.Napirendi pont tárgya: 0125/34 hrsz-ú mezőgazdasági terület haszonbérletére érkezett  

                                           kérelem 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 
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Nagy Andrásné polgármester: Szintén tárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság a napirendi 

pontot, az ülésen minden képviselő jelen volt. A bizottság tagjai javasolják az előterjesztésben 

foglalt határozati javaslat elfogadását. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

5/2025.(II.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

a. az önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő 0125/34 helyrajzi számon 

nyilvántartott, 29.455 m2 alapterületű, szántó művelési ágú 46,7 aranykorona 

értékű, ingatlanra …., mint korábbi földhasználóval 2025. március 01.-i 

dátummal 5 éves időtartamra 2030. december 31.-ig haszonbérleti szerződést köt 

b. A haszonbérleti díjat évenként 80.000 Ft/ha/év összegben állapítja meg. 

c. Felhatalmazza a polgármestert a haszonbérleti szerződés megkötésére és 

aláírására.  

 

Határidő: 2025. március 01. 

Felelős: polgármester 
 

 

 

VII.Napirendi pont tárgya: Táborfalvai ingatlannal kapcsolatban érkezett ajánlat megvitatása 

                                           (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Szintén tárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság a napirendi 

pontot az ülésen minden képviselő jelen volt. A bizottság tagjai javasolják az ingatlan eladását 

bruttó 3 millió forintértékben, melyet javasol a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel az ingatlan 

eladását az alábbiak szerint: 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a beérkezett vételi szándékot 

megvitatva úgy dönt, hogy az önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő táborfalvai 845 

hrsz-ú Táborfalva, Dózsa György u… sz. alatti beépítetlen ingatlant … részére értekesíti. 

Az ingatlan vételárát a 91/2022. (X.25.) határozat alapján bruttó 3.000 000 Ft értékben 

határozza meg. A vételár megfizetésének módja: egyösszegben a szerződés aláírásának 

napján.  

Az adás-vétellel járó költségeket a vevő viseli. 

Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi szerződés aláírására. 
 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 
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6/2025.(II.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a beérkezett vételi szándékot 

megvitatva úgy dönt, hogy az önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő táborfalvai 

845 hrsz-ú Táborfalva, Dózsa György u… sz. alatti beépítetlen ingatlant …..részére 

értekesíti. 

Az ingatlan vételárát a 91/2022. (X.25.) határozat alapján bruttó 3.000 000 Ft értékben 

határozza meg. A vételár megfizetésének módja: egyösszegben a szerződés aláírásának 

napján.  

Az adás-vétellel járó költségeket a vevő viseli. 

Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi szerződés aláírására. 
 

 

VIII.Napirendi pont tárgya: Pályázat kiírása helyi civilszervezetek támogatására  

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

 

Nagy Andrásné polgármester: Az előző évekhez hasonlóan az idén is biztosítják a civil 

szervezetek pénzügyi támogatását, melyet pályázat benyújtásával vehetnek igénybe.  

Tájékoztatásul elmondja, hogy a sportegyesületnek a pályázati támogatáson felül, még évente 

90.000 forintot biztosítanak fűnyírásra, illetve a rezsi költségüket, mely 2.230.000 Ft volt. 

 

Nagy András képviselő: A sportegyesületnek fix keretösszeget kellene megállapítani és ha túl 

lépik az összeget akkor azt finanszírozza az egyesület. Figyeljenek oda a rezsi költségekre, 

mert hosszú távon az önkormányzat sem fogja tudni biztosítani ezeket a költségeket. Gondol 

arra, hogy esőben ne menjen a locsoló, vagy nappal ne legyen felkapcsolva a világítás. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Valóban sok a rezsi költség. 

 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslat 

elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

7/2025.(II.25.) H a t á r o z a t 

1.) Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi civilszervezetek 

pénzügyi támogatása rendjéről szóló 4/2020.(II.19.) önkormányzati a rendelet 1. 

melléklete szerint pályázatot ír ki a civil szervezetek pénzügyi támogatására.  

A pályázat benyújtási határideje: 2025. március 14. (péntek) 10 óra.  

 

Felelős: jegyző 

Határidő: a pályázat közzétételére február 28. 
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2.) Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Jókai Mór Közösségi 

Színtér keretében működő önszerveződő közösségek működésének támogatására az 

alábbi felhívást teszi közzé: 

 

Támogatási kérelem nyújtható be a Jókai Mór Közösségi Színtér keretében nem civil 

szervezetként működő önszerveződő közösségek részéről.  

Vissza nem térítendő pénzügyi támogatás kérhető a közösség 2025. évi működésének 

biztosítására, programjaik megvalósítására.  

Támogatási igény a mellékelt Adatlapon nyújtható be, melyhez a következő 

mellékleteket kell csatolni:  

 

- Szervezetük 2025. évre vonatkozó munkaterve, költségvetése, ezen belül a kért 

támogatási összeg felhasználásának tervezete.  

- Szervezetük előző évi tevékenységéről szóló tájékoztató.  

- Nyilatkozat annak vállalásáról, hogy szervezetük tevékenységéről lakossági 

tájékoztatást az önkormányzati lapban folyamatosan megjeleníti és részt vállal az 

önkormányzat vagy intézményei által szervezett közösségi rendezvények 

előkésztésében, lebonyolításában.   

 

Benyújtási határidő: 2025. március 14. (péntek) 10 óra. 

A határidő jogvesztő, a határidő után beérkezett kérelem nem kerül befogadásra. 

A kérelmet a Képviselő-testület bírálja el március havi ülésén. 

  

Felelős: jegyző 

Határidő: a felhívás közzétételére február 28. 

 

 

 

 

IX.Napirendi pont tárgya: Igazgatási szünet elrendelése                               

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

 

Nagy Andrásné polgármester: A Polgármesteri Hivatalban az idei évben az előterjesztésben 

szereplő időpontokban igazgatási szünetet rendelhet el a Képviselő-testület.  

 

Kéri a véleményeket, észrevételeket. 

 

Hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel az igazgatási szünet elrendeléséről 

szóló határozati javaslat elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan- az alábbi határozatot hozta: 
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8/2025.(II.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2023. évi XXVI törvény 7.§ 

(1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a Táborfalvai Polgármesteri Hivatalban 

2025. évre elrendeli a nyári és téli igazgatási szünetet.  

A nyári igazgatási szünet 2025. augusztus 18. napjától 2025. augusztus 22. napjáig tart.  

A téli igazgatási szünet 2025. december 22. napjától 2026. január 02. napjáig tart.  

 

Határidő: határozat honlapon való közzétételére 2025. március 1. 

Felelős: jegyző  

 

 

 

X.Napirendi pont tárgya: Polgármester szabadság- ütemezésének jóváhagyása 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Háfra László jegyző 

 

Nagy Andrásné polgármester: Képviselő-testületnek kell az elmúlt évekhez hasonlóan a 

polgármester szabadság-ütemtervét jóváhagyni.  

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

  

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 
 

9/2025.(II.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011. évi CXCIX tv.  

225/C.§ (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján Nagy Andrásné polgármester 

2025. évi szabadságának ütemezését az előterjesztés melléklete szerint jóváhagyja.  

 

 

XI.Napirendi pont tárgya: 2025-2029. év stratégiai ellenőrzési terv jóváhagyása 

                                      (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester  

 

Nagy Andrásné polgármester: Az önkormányzat belső ellenőrzését végző Vincent Auditor Kft 

elkészítette az önkormányzat 5 évre szóló stratégiai ellenőrzési tervét, mely elfogadásáról 

képviselő- testületi döntés szükséges. 

 

Háfra László jegyző: A megküldött terv alapján választják ki az adott évben, hogy az 

önkormányzati intézményeknél milyen jellegű belső ellenőrzést kívánnak elvégeztetni a 

céggel. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 
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Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan- az alábbi határozatot hozta: 

 

10/2025.(II.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Vincent 

Auditor Számviteli Szolgáltató és Tanácsadó Kft. által elkészített a 2025-2029 évre szóló 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Stratégiai ellenőrzési tervét a határozat 

melléklete szerint jóváhagyja.  

 

Határidő: 2025. február 28. 

Felelős: Jegyző  

 

 

 

XII. Napirendi pont tárgya: E g y e b e k 

 

Nagy Andrásné polgármester: A tegnapi Pénzügyi és Ügyrendi bizottsági ülésen tárgyalták a 

Lajosmizsei Önkormányzati Tűzoltósággal való szerződés felbontást. 

Mint ahogyan azt Jegyző Úr is elmondta 2017. évben 4 település kötött szerződést a 

Lajosmizsei Önkormányzati Tűzoltóság támogatására. Sajnos a tűzoltóság által kért 

támogatást nem tudja az önkormányzat biztosítani, és előző években sem tudta azt teljesíteni. 

Állásfoglalást kértek az Országos Katasztrófavédelemtől szerződés felbontása ügyében. A 

szerződés megszüntető nyilatkozat megküldésre került a tűzoltóság felé. Természetesen az 

önkormányzat továbbra is biztosít részükre támogatást, csak nem akkora összegben, mint 

ahogyan azt ők kérik. Az idei évben már 4.000.000 Ft-ot biztosítottak részükre működésük 

elősegítéséhez. 

A magas támogatási összegek abból adódtak, hogy állami finanszírozás nem fedi a működési 

kiadásaikat ezért a hiányzó összeget lakosságszám arányában szeretnék bekérni a 4 

településtől. Az idei évben ez az összeg közel 8.000.000 Ft. 

Az Országos Katasztrófavédelem megkérdezésén felül még jogi állásfoglalást is kértek, mely 

alapján önkormányzatnak nem kötelezően ellátandó feladata, hanem önként vállalt. 

Ez alapján nem kötelezheti az önkormányzatot a támogatás kifizetésére az általuk 

meghatározott mértékben. Az önkormányzat csak azzal az összeggel tudja biztosítani a 

működésüket amennyit a költségvetés megenged. A tűzoltóság részéről már a jogi úton való 

behajtás is elhangzott. 

 

Képviselő-testület a szerződés felbontását támogatja. 

 

Polgármester szavazásra teszi fel a Lajosmizsei Önkormányzati Tűzoltósággal való szerződés 

felbontás elfogadását az alábbiak szerint: 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az idei évtől 

Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokságát a Képviselő-testület által meghatározott 

mértékben kívánja támogatni. A 2017. július 18.-án Lajosmizse Város Önkormányzata, 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzata, Felsőlajos Község Önkormányzata és Ladánybene 

Község Önkormányzata, mint Szerződő Felek és a Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó 

Parancsnokság, mint Támogatott által megkötött LMKOH/2606/14/2017 iktatószámú 
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Megállapodásban szereplő paraméterek – lakosságszám arányos támogatás – figyelembe 

vételével a továbbiakban azonban nem kívánja támogatni a Lajosmizse Önkormányzati 

Tűzoltó Parancsnokságot ezért a Megállapodást Táborfalva Nagyközség Önkormányzata, 

mint szerződő fél egyoldalúan felbontja. 

Határidő: 2025. március 01. 

Felelős: polgármester 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan- az alábbi határozatot hozta: 

 

11/2025.(II.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az idei évtől 

Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokságát a Képviselő-testület által 

meghatározott mértékben kívánja támogatni. A 2017. július 18.-án Lajosmizse Város 

Önkormányzata, Táborfalva Nagyközség Önkormányzata, Felsőlajos Község 

Önkormányzata és Ladánybene Község Önkormányzata, mint Szerződő Felek és a 

Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokság, mint Támogatott által megkötött 

LMKOH/2606/14/2017 iktatószámú Megállapodásban szereplő paraméterek – 

lakosságszám arányos támogatás – figyelembe vételével a továbbiakban azonban nem 

kívánja támogatni a Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokságot ezért a 

Megállapodást Táborfalva Nagyközség Önkormányzata, mint szerződő fél egyoldalúan 

felbontja. 

Határidő: 2025. március 01. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

Majd ezt követően a polgármester az alábbiakról tájékoztatja a képviselő-testületet: 

- NHSZ-OKÖT és a Kistérségi Társulásban lévő önkormányzatok közös tulajdonú 

üzletrészének eladása megtörtént, a szerződés aláírásra került. 

- Eatrend Kft kereste meg az önkormányzatot, hogy irreálisan alacsonyak az étkezési 

térítési díjak, ezzel kapcsolatban a képviselő-testület a márciusi testületi ülésen fogja 

meghozni döntését. Terveik szerint április1-től és október 1-től kénytelenek lesznek 

áremelést tenni a szülők felé. 

 

Ennyit szeretet volna tájékoztatásként közölni, akinek egyéb kérése, észrevétele van az tegye 

meg. 

 

Nagy Bence képviselő: A Honvéd út sarkán lévő buszmegállónál sokáig volt kuka, ami 

mostanra tönkre ment az évek alatt. Kérné, hogy helyezzenek ki újat a helyére.  

 

Nagy Andrásné polgármester: Intézkedni fognak ez ügyben. 
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Hermán Attila iskolaigazgató: Polgármester Asszonyt tájékoztatta a múlt héten, hogy az 

iskola karbantartója felmondott három hete, és úgy látja, hogy a humánerőforrás pótlás nagy 

valószínűséggel nem fog megoldódni. A tulajdonos felé jelzési kötelezettsége van az állag 

megóvás végett, ezért szeretné kérni a segítséget ez ügyben. 

A diák létszám várható emelkedéséről ad tájékoztatást, sajnos a pedagógus hiány továbbra is 

fennáll jelenleg a 29 pedagógus helyett 20 pedagógus látja el a munkát. 

Megoldást kellene találni, túl népszerű lett az iskola, de már ott tartanak, hogy nem csak a 

felső osztályokban, hanem az alsós osztályokban sem tudják biztosítani a pedagógusokat. 

Szívesen várnak minden pedagógus végzettséggel rendelkező helyi lakost. 

 

Omelkáné Csernai Andrea óvodaigazgató: Megköszönte a Gála műsor megrendezéséhez 

nyújtott támogatást. 

 

Ecsedi László: A piacon való árusokkal kapcsolatos tapasztalatait osztja meg a képviselő-

testülettel. Az árusító asztalok előtt lévő árok eléggé mély, nehezen közelíthető meg, szeretné 

kérni, ha lehet akkor töltsék fel egy kicsit, a könnyebb megközelítés érdekében. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszöni a jelzést, intézkedni fognak ezzel kapcsolatban is. 

 

Hermán Attila iskolaigazgató: Sok szeretettel meghív mindenkit március 27-én a Jókai Mór 

Közösségi Színtérbe 09.30.órakor kezdődő Borsi Mária volt könyvtárosról elnevezett 

olvasóversenyre, mely 2. alkalommal kerül megrendezésre. 

 

A megjelentek köszönik a meghívást. 

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt és a testületi ülést 

bezárta. 

 

 

Kmft 

    

     Nagy Andrásné                                                                              Háfra László 

      polgármester                                                                                      jegyző 

 

 

 

 

     Borsi Mária                                                                                      Gazsó Attila                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

    jkv. hitelesítő                                                                                     jkv. hitelesítő 


